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NOTE D'INFORMATION N°_ Ui ShE - DCAP/DG/PADDU ___ 7 2 AUE 703

Retative aux mesures de sureté au profit des navires mouillant 2 ta Bouée Base. -

Les consignataires et armateurs de navires fréquentant le Port de Douzla sont informés
quiil a é¢ mis en place une opération de sécurisation des navires qui consiste &
"'embarquement des équipes de sureté du BIR a bord de tous les navires dés leur arrivée a (a
zone de mouillage {(Bouée de base B9) jusqu’ 4 leur accostage au quai sollicité.

Cette opération qui est menée pour une durée indéterminée est totalement gratuite.

Il est demande aux capitaines et équipages des navires de bien vouloir collaborer avec
les agents affectés a cette mission afin de garantir le succés de 'opération.
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INFORMATION NOTICE N°_{A K6 DCAP/DG/PAD OF ___2 ¢ AUE 201
Concerning security measures for the benefit of vessels anchoring at the Base Bouy.

Shipowners and shipping agents of vessels calling at Douala Port are hereby Informed
that In vlew of giving more security to vessels, it has been decided that each vessel at
anchorage at Base Buoy (89) will be provided by an armed security team for their protection.

The team will remain on board the vessel throughout her stay at anchorage and will
leave after berthing.

This operation which is totally free v/ill be conducted fd}'?\ indefinlte period.

Captains of the vessets and their creww members are kindly advised to collaborate with
the team for the succes of the operatlon.

THE HARBOUR MASTER,

LARGE DIFFUSION
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